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Председател на ВТОбС

До: Г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 
Движение 2 Г  във ВТОбС.

Относно поддръжката на подлезите във Велико Търново

Уважаеми г-н Панов,

Известно е, че автомобилният трафик непрестанно се увеличава, а с него -  
и опасността от произшествия с пешеходци.

Най-добрата гаранция за сигурността на хората, пресичащи натоварени 
отсечки, са подлезите.

За щастие, във Велико Търново разполагаме с такива подземни 
съоръжения при някои от най-невралгичните трасета: под улиците „Магистрална“, 
и „Оборище“, срещу Мол Велико Търново; под бул. „България“, срещу НВУ „В. 
Левски“; край Южен пътен възел, между жп гарата и Автогара Юг.

Получили сме тези и други съоръжения, в наследство от някогашните 
далновидни търновски управници. За съжаление обаче не ги поддържаме!

Подлезите са все по-нужни, а са в толкова лошо състояние, че масово 
хората ги избягват. Сигурно и самият Вие знаете -  съгражданите ни предпочитат 
да прескачат мантинели и да пресичат главен път, пред това да използват, което и 
да било, от тези съоръжения. Виждаме го ежедневно.

Не можем да виним пешеходците! Убедих се, след като, по сигнали от 
граждани, самият аз обходих споменатите обекти.

Освен зловонни, мръсни и изпокъртени, великотърновските подлези са 
тъмни и страховити, дори през деня.

Винаги съм се чудил, не е ли по-продуктивно и правилно, вместо да чакаме 
нещо да се съсипе и рухне, просто да се поддържа изградената и/или 
ремонтирана инфраструктура в постоянно използваемо състояние?



В тази връзка бих искал да питам:

- Каква е причината Общината да занемари подлезите на Велико Търново?

- Има ли възможност да се поставят камери за видеонаблюдение в трите 
най-необходими подлеза, изброени по-горе?

- Има ли визия и план, относно съдбата на подлезите в бъдеще?

Моля за устен и писмен отговор.

Благодаря!
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Велико Търново /Димитър Чолаков/


